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WO.0002.7.2020 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 7/2020 

 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu 30 lipca 2020 r. w trybie telekonferencji 

o godzinie 14:00. 

 

    

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane do wszystkich radnych, 

Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta -  Zdzisława Siwuli, Zastępcy Wójta -  

Jacka Drobota, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi. 

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

Wójt – Stanisław Rokosz, Zastępca Wójta – Zdzisław Siwula, Sekretarz Gminy – Adrianna 

Miazga, Zastępca Skarbnik / Dyrektor Wydziału Finansowego – Anetta Kazała, Dyrektor 

GOSiR – Krzysztof Lipczyński, Prezes Spółki Latoszyn Zdrój - Paweł Wolicki, pracownicy 

UG. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………….… 

1. Uchwała Nr XXI/230/2020 – w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen za 

korzystanie z gminnych obiektów sportowo-rekreacyjnych 

będących w zarządzie Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Gminy Dębica. 

2. Uchwała Nr XXI/231/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu i Gminie 

Sieniawa. 

3. Uchwała Nr XXI/232/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój Sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

4. Uchwała Nr XXI/233/2020 – w sprawie przyznania pomocy de minimis uczestnikom 

projektu pn. „Poprawa jakości powietrza poprzez wymianę źródeł 

ciepła w domach prywatnych na terenie gmin należących do 

Związku Gmin Dorzecza Wisłoki – Projekt 3.3.1”. 

5. Uchwała Nr XXI/234/2020 – w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy 

Dębica na lata 2015-2024. 

6. Uchwała Nr XXI/235/2020 – w sprawie przystąpienia do Projektu „Prowadzenie przez 

szkoły działań podnoszących świadomość na temat łagodzenia 

zmian klimatu i przystosowania się do ich skutków na terenie gmin 

należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. 

7. Uchwała Nr XXI/236/2020 – w sprawie przystąpienia do Projektu „Realizacja inwestycji 

w zakresie zielono-niebieskiej infrastruktury na terenie gmin 

należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. 

8. Uchwała Nr XXI/237/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez 

Gminę Dębica. 

9. Uchwała Nr XXI/238/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Przedsiębiorstwo Gospodarowania Odpadami 

Sp. z o.o. i objęcie udziałów. 

10. Uchwała Nr XXI/239/2020 – w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 
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Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Żybura. 

 

Serdecznie powitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poinformował, że na podstawie odnotowanej 

obecności w posiedzeniu w trybie telekonferencji uczestniczy 18 radnych na stan 21 radnych, 

co stanowi wymaganą ilość radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał 

oraz przeprowadzenia obrad, a następnie przedstawił porządek obrad Rady Gminy. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen za 

korzystanie z gminnych obiektów sportowo-rekreacyjnych będących w zarządzie 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Dębica. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

i Gminie Sieniawa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój Sp. Z o. o. i objęcie udziałów. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania pomocy de minimis uczestnikom 

projektu pn. „Poprawa jakości powietrza poprzez wymianę źródeł ciepła w domach 

prywatnych na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki – Projekt 

3.3.1”. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju 

Gminy Dębica na lata 2015-2024. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Projektu „Prowadzenie 

przez szkoły działań podnoszących świadomość na temat łagodzenia zmian klimatu 

i przystosowania się do ich skutków na terenie gmin należących do Związku Gmin 

Dorzecza Wisłoki”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Projektu „Realizacja 

inwestycji w zakresie zielono-niebieskiej infrastruktury na terenie gmin należących do 

Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę 

Dębica. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Przedsiębiorstwo Gospodarowania Odpadami Sp. z o.o. i objęcie 

udziałów. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W dalszej części Przewodniczący przeszedł do realizacji przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 2.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen za 

korzystanie z gminnych obiektów sportowo-rekreacyjnych będących w zarządzie Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Dębica. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie 

z gminnych obiektów sportowo-rekreacyjnych będących w zarządzie Gminnego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji Gminy Dębica przedstawił Dyrektor GOSiR – Krzysztof Lipczyński. 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Dębica wnioskuje o zmianę 

Uchwały Nr IX/98/2019 Rady Gminy Dębica z dnia 17 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia 
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cen za korzystanie z  gminnych obiektów sportowo-rekreacyjnych będących w zarządzie 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Dębica w związku z oddaniem do użytku parku 

linowego zlokalizowanego w Pustkowie-Osiedlu. Po dokonanej analizie cen za korzystanie 

z parków linowych położonych w okolicy, proponuje się przyjęcie przestawionych w projekcie 

cen.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXI/230/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu i Gminie 

Sieniawa na usuwanie skutków klęski żywiołowej. 

……………………………………………………………………………………….………… 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu i Gminie Sieniawa na 

usuwanie skutków klęski żywiołowej przedstawił Wójt Gminy Dębica Pan Stanisław Rokosz. 

 

Gmina Sieniawa zwróciła się z prośbą o udzielenie pomocy finansowej z przeznaczeniem 

na usuwanie skutków intensywnych opadów deszczu i nawałnic, które w trzeciej dekadzie 

czerwca nawiedziły tamtejsze tereny oraz doprowadziły do powodzi i lokalnych podtopień. 

Ustawa o samorządzie gminnym daje gminom możliwość udzielenia pomocy finansowej 

innym samorządom. W związku z tym w obliczu tragedii jaka spotkała gminę Sieniawa 

okazując solidarność i wsparcie udziela się pomocy finansowej w wysokości 35 000,00 zł na 

usuwanie skutków tej klęski żywiołowej tj. odbudowę infrastruktury drogowej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXI/231/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. i objęcie udziałów. 

………………………………………………………………………..…………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. i objęcie udziałów przedstawił Prezes Spółki Latoszyn Zdrój – 

Pan Paweł Wolicki. 

 

Dokapitalizowanie we wskazanej kwocie jest niezbędne w celu zabezpieczenia podstaw 

bieżącej działalności basenu rehabilitacyjnego w 2020 r. Z powodu konieczności wstrzymania 

działalności komercyjnej basenu leczniczego w okresie od marca do czerwca 2020 r. Spółka 

poniosła straty w planowanych przychodach rzędu: 

 

Marzec - 37259 zł 

Kwiecień - 60168 zł 

Maj – 66261 zł 

Czerwiec – 46563 zł 

 

Łącznie – 210252 zł 

 

Z powodu obecnie obowiązujących obostrzeń Głównego Inspektora Sanitarnego 

w dostępnie klientów do kąpieli również w basenach leczniczych oraz nadal aktualnego 

w Polsce stanu epidemii COVID-19, co w sposób dodatkowy wpływa negatywnie na 
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zainteresowanie klientów kąpielami basenowymi oraz na ograniczenie miejsc dostępnych do 

kąpieli o 50% - Spółka nie uzyska planowanych przed pandemią przychodów w 2020 r. na 

poziomie 420 000 zł. Ponieważ spółka skorzystała z możliwości wsparcia z programu Tarcza w 

kwocie 140 000 zł nie jest konieczne dofinansowanie w pełnej kwocie strat Spółki, 

a dokapitalizowanie pozwoli na zachowanie płynności działalności Spółki w 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 1 wstrzymujący się (Pan 

Domaradzki Tomasz), jako uchwała Nr XXI/232/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 5.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania pomocy de minimis uczestnikom 

projektu pn. „Poprawa jakości powietrza poprzez wymianę źródeł ciepła w domach prywatnych 

na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki – Projekt 3.3.1” 

………………………………………………………………………..…………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy de minimis uczestnikom projektu pn. 

„Poprawa jakości powietrza poprzez wymianę źródeł ciepła w domach prywatnych na terenie 

gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki – Projekt 3.3.1” przedstawił pracownik 

Wydziału Inwestycji – Łukasz Pypeć. 

 

Podjęcie uchwały jest niezbędne w celu zyskania pomocy de minimis dla mieszkańców 

prowadzących działalność gospodarczą uczestniczących w projekcie pn. „Poprawa jakości 

powietrza poprzez wymianę źródeł ciepła w domach prywatnych na terenie gmin należących 

do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki – Projekt 3.3.1” 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

(Pan Edward Niedbalec zgłosił swoją obecność), jako uchwała Nr XXI/233/2020, stanowiąca 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy 

Dębica na lata 2015-2024. 

………………………………………………………………………………….……………… 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Dębica na lata 

2015-2024 przedstawił pracownik Wydziału Inwestycji – Łukasz Pypeć. 

 

Nowe przyjęcie aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Dębica na lata 2015-2024 jest 

związane z niezbędnymi zmianami w jej treści, w celu przystąpienia do naborów pn.:  

- „Prowadzenie przez szkoły działań podnoszących świadomość na temat łagodzenia zmian 

klimatu i przystosowania się do ich skutków na terenie gmin należących do Związku Gmin 

Dorzecza Wisłoki”, w ramach obszaru „Łagodzenie zmian klimatu i adaptacja do ich skutków” 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021. 

- „Realizacja inwestycji w zakresie zielono-niebieskiej infrastruktury na terenie gmin 

należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”, w ramach obszaru „Łagodzenie zmian 

klimatu i adaptacja do ich skutków” Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego 2014-2021. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 19 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 



 5 

(Pan Edward Niedbalec zgłosił swoją obecność), jako uchwała Nr XXI/234/2020, stanowiąca 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Projektu „Prowadzenie przez 

szkoły działań podnoszących świadomość na temat łagodzenia zmian klimatu i przystosowania 

się do ich skutków na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. 

…………………………………………………………………………………………..………. 

       

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Projektu „Prowadzenie przez szkoły działań 

podnoszących świadomość na temat łagodzenia zmian klimatu i przystosowania się do ich 

skutków na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki” przedstawił 

pracownik Wydziału Inwestycji – Łukasz Pypeć. 

 

Podjęcie uchwały jest niezbędne w związku z przystąpieniem do naboru i koniecznością 

opracowania dokumentacji aplikacyjnej w celu wnioskowania o środki zewnętrzne w ramach 

projektu pn.: „Prowadzenie przez szkoły działań podnoszących świadomość na temat 

łagodzenia zmian klimatu i przystosowania się do ich skutków na terenie gmin należących do 

Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”, w ramach obszaru „Łagodzenie zmian klimatu i adaptacja 

do ich skutków” Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-

2021. Beneficjentem Projektu i podmiotem koordynującym jego realizację będzie Związek 

Gmin Dorzecza Wisłoki w Jaśle. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 19 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXI/235/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Projektu „Realizacja inwestycji 

w zakresie zielono-niebieskiej infrastruktury na terenie gmin należących do Związku Gmin 

Dorzecza Wisłoki” 

…………………………………………………………………..………………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Projektu „Realizacja inwestycji w zakresie 

zielono-niebieskiej infrastruktury na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza 

Wisłoki” przedstawił pracownik Wydziału Inwestycji – Łukasz Pypeć. 

 

Podjęcie uchwały jest niezbędne w związku z przystąpieniem do naboru i koniecznością 

opracowania dokumentacji aplikacyjnej w celu wnioskowania o środki zewnętrzne w ramach 

projektu pn.: „Realizacja inwestycji w zakresie zielono-niebieskiej infrastruktury na terenie 

gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”, w ramach obszaru „Łagodzenie zmian 

klimatu i adaptacja do ich skutków” Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego 2014-2021. Beneficjentem Projektu i podmiotem koordynującym jego 

realizację będzie Związek Gmin Dorzecza Wisłoki w Jaśle. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

(Pan Edward Niedbalec nie brał udziału w głosowaniu), jako uchwała Nr XXI/236/2020, 

stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica. 
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……………………………………………………………………………...……..……………. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 przez Gminę Dębica przedstawił pracownik 

Wydziału Inwestycji – Agnieszka Majda  

 

Podjęcie uchwały jest zasadne w związku z uzyskaniem dofinansowania z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 w wysokości 63,63% kosztów 

kwalifikowalnych, jak również przeprowadzonym przetargiem. Wykonawca nie został jeszcze 

wyłoniony. W ramach zadania zostanie wykonana sieć kanalizacyjna w m. Dąbrówki, 

Wieloncza, Nagawczyna o długości 6,45 km oraz sieć wodociągowa w m . Nagawczyna 

o długości 0,6 km. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

(Pan Edward Niedbalec nie brał udziału w głosowaniu), jako uchwała Nr XXI/237/2020, 

stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki  Przedsiębiorstwo Gospodarowania Odpadami Sp. z o.o. i objęcie 

udziałów. 

……………………………………………………………………………………….………… 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki PGO i objęcie udziałów przedstawił Prezes Zarządu PGO sp. z o. o. – Witold Stanoch. 

 

Podjęcie uchwały wynika z konieczności zwiększenia nadzoru nad prawidłową segregacją 

odpadów. Chodzi tutaj głównie o wynagrodzenia, docenienie pracowników, którzy są 

w terenie, którzy będą sprawdzać, kontrolować prawidłowość selektywnej zbiórki odpadów 

wśród mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

(Pan Edward Niedbalec nie brał udziału w głosowaniu), jako uchwała Nr XXI/238/2020, 

stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 

……………………………………………………………………………...…………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy przedstawiła Zastępca 

Skarbnik/Dyrektor Wydziału Finansowego - Pani Anetta Kazała. 

 

I. Zmiany wydatków 

1. 375 000 zł – „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej Dąbrówki Wieloncza” – 

zabezpieczenie dodatkowych środków jest konieczne ze względu na otrzymane 

dofinansowanie z PROW oraz przeprowadzone postępowanie przetargowe (rozdz. 

90095§6050). 

2. 35 000 zł – udzielenie pomocy finansowej dla gminy Sieniawa na działania w zakresie 

odbudowy infrastruktury drogowej związanej z usuwaniem skutków klęsk 

żywiołowych, zgodnie z przedmiotową uchwałą (rozdz. 60078§2710). 

3. 120 000 zł – podwyższenie kapitału zakładowego dla Spółki Latoszyn Zdrój, zgodnie 

z przedmiotową uchwałą (rozdz. 85195§6030). 
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Źródłem finansowania w/w wydatków są wolne środki wynikające z rozliczenia kredytów 

i pożyczek z lat ubiegłych. 

 

II. Przeniesienia na planie wydatków: 

 

200 000 zł – „Budowa żłobka w m. Nagawczyna” – zabezpieczenie dodatkowych środków 

finansowych w związku z poprzetargowym obniżeniem rzeczywistych kosztów zadania oraz 

jednoczesnym zmniejszeniem udziału dofinansowania (rozdz. 85505§6050). Środki na zadanie 

przenosi się z inwestycji drogowych pn. „Chodniki i drogi” (rozdz. 60016§6050). 

 

Zabezpieczenie dodatkowych środków jest konieczne z uwagi na zapis w umowie 

o dofinansowanie, który brzmi: „Kwota dofinansowania, określona w ust. 1 (1 250 000,00 zł), 

ulega odpowiedniemu zmniejszeniu o procentowy wskaźnik obniżenia rzeczywistych kosztów 

zadania w stosunku do wartości kosztorysowej zadania”. We wniosku o dofinansowanie Gmina 

Dębica podała kwotę wartości inwestycji zgodną z kosztorysem inwestorskim, tj. 2 414 202,53 

zł. W postępowaniu przetargowym wyłoniony został Wykonawca, który zaoferował wykonanie 

zadania za kwotę równą 1 942 980,00 zł. Wartość zadania obniżyła się o 471 222,53 zł, czyli 

ok. 80%, dlatego odwołując się do wspomnianego zapisu w umowie, o ten sam wskaźnik 

procentowy należy obniżyć kwotę dofinansowania, która po przeliczeniu będzie wynosić ok. 

1 000 000,00 zł. W budżecie był przewidziany dochód z dofinansowania w kwocie 

1 250 000,00 zł, natomiast Gmina dostanie tylko 1 000 000,00 zł. Brakującą kwotę, czyli 

250 000,00 zł. Gmina Dębica musi uzupełnić własnymi środkami. Na zadaniu aktualnie 

znajduje się w nadwyżce 70 000,00 zł., stąd wniosek o zabezpieczenie 200 000,00 zł. 

 

Oprócz wymienionych wyżej zmian wprowadzono do tej uchwały autopoprawkę 

w wysokości 20 000 zł na dokapitalizowanie Spółki PGO (była to dodatkowa uchwała). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

(Pan Edward Niedbalec nie brał udziału w głosowaniu), jako uchwała Nr XXI/239/2020, 

stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad sesji. 

……………………………………………………………………………………………………. 

 

Wójt Gminy Stanisław Rokosz – poinformował, że została przeprowadzona narada 

z Gminnym Zakładem Komunalnym, na której ustalono zintensyfikowanie zadań z Funduszu 

Sołeckiego – GZK w zakresie remontów, usług i zakupów w drogownictwie, natomiast Urząd 

Gminy i pozostałe jednostki w zakresie realizacji pozostałych zadań. Wskazał, że na spotkaniu 

tym poruszony został temat stopnia realizacji zadań inwestycyjnych w poszczególnych 

sołectwach. Nadmienił, iż przyznana kwota 100 tysięcy złotych z przeznaczeniem na prace 

porządkowe nie może ulec zwiększeniu. Kolejno wskazał że zostaną zabezpieczone środki na 

drugi etap koszenia w wysokości 25 tysięcy złotych. W zakresie odkomarzania poinformował, 

że będą uzgodnione miejsca dokonania oprysku, na co przeznaczone zostanie 25 tysięcy 

złotych. Nadmienił, iż po dacie 17 sierpnia odbędą się spotkania w poszczególnych sołectwach, 

gdzie zostanie przedstawiony stopień realizacji Funduszu Sołeckiego, jak i inwestycje 

i remonty. Następnie poruszył temat podwyżek podatków, m. in. zmiany w zakresie podatku 

dochodowego od osób fizycznych, gdzie w obecnej sytuacji pandemii dochody się zmniejszą. 

Poinformował, iż po 6 miesiącach w budżecie Gminy jest 1 600 000 zł niedoboru. Nadmienił 

także, że wydatki jakie poniosła gmina na czas epidemii to około 400 tysięcy złotych. Kolejno 

poinformował, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej z Rzeszowa, gdzie ustalono że w sprawie potoku „Pustyńskiego” będzie rozpisany 
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przetarg 3 sierpnia br., natomiast prace zostaną wykonane w miesiącu wrześniu.  W zakresie 

potoku Budzisz nie został ustalony termin robót. W sprawie potoku Zawadka wskazał, że 

będzie wykonany nowy most na wysokości szkoły w Stobiernej. Następnie powiedział, iż ma 

wykaz zgłoszonych problemów na posiedzeniu komisji, nadmieniając, że część zadań wymaga 

natychmiastowego działania, niektóre wymagają wizji lokalnej czy też wystąpienia do 

odpowiednich organów i jednostek.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura wskazał, że uzupełni godziny 

dotyczące pracy Gminnego Zakładu Komunalnego, jak również poinformował, że zadania 

zaplanowane do realizacji z Funduszu Sołeckiego w miejscowości Pustków-Osiedle są na 

bieżąco wykonywane. 

 

Wójt Stanisław Rokosz, nadmienił również iż na spotkaniu wynikło, że most na potoku 

Zawadka na wysokości szkoły w Paszczynie nie zostanie wykonany przed rozpoczęciem 

kolejnego roku szkolnego. Zaproponował, by wystosować wspólne stanowisko w tym zakresie. 

Następnie wskazał, by przygotować stanowisko skierowane do Marszałka Województwa 

Podkarpackiego dotyczące stopnia realizacji ustaleń co do bezpieczeństwa na części drogi 

wojewódzkiej przebiegającej przez Gminę Dębica, prosząc jednocześnie o akceptację. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura w imieniu wszystkich radnych poparł 

przedstawione propozycje Wójta. 

 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy Dębica – Piotr Żybura 

zamknął obrady sesji o godzinie 14:45. 

                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  

E. Szczudło   


